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Technische vragen Liberale Partij Maastricht programma 5 en 6 Begroting 2025 

Vraag nummer   1       pag 44    programma 5 sport cultuur recreatie 

Vraag  
 U noemt 4 nieuwe binnensport accomodaties plus een nieuwe sporthal in oost, waarom worden 
die gebouwd, vervangen zij verouderde zalen, hoeveel kosten ze en verdwijnen daardoor andere? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  2   pag  44  
a. Wat houdt de verzelfstandiging van het NHM in,  
b. Wat heeft de Raad dan nog te bepalen over het NHM? Bv over de locatie, activiteiten?   
c. Behoudt het NHM dan dezelfde subsidiebedrag?  
d. Wat kost deze verzelfstandiging?  
e. Wat gebeurt er als het NHM extra geld nodig heeft en ze verzelfstandigd is?  
f. Kan de directeur buiten de raad om bepalen dat de locatie op het Bosquêtplein wordt 
opgeheven?  

Vraag nummer 3 pag 44  

Vraag a. Wat is de stand van zaken van de middenzaal?  
b. Er zijn extra problemen opgedoken met het laden en lossen,  hoeveel kost dat extra en is het 
nog wel verstandig om het plan op die locatie voort te zetten?  

Antwoord 

 

Vraag nummer  4   pag 44 

Vraag cult. Erfgoed en omgevingsvisie. 
a. Heeft u een inventarisatie gemaakt van wat er nog moet gebeuren m.b.t. cult. Erfgoed en de 
kosten?   
b. Zijn er extra kosten m.b.t. de aanpassing aan de omgevingsvisie? Hoeveel? 

Antwoord 

 

 

 

Vraag nummer  5   pag 44 

Vraag a is dit de laatste vestingvisie van 2011 en wat is er van gerealiseerd?  
b Wordt de visie geactualiseerd?  
c En welk budget staat er voor gereserveerd sinds 2011, is dat lage budget aangepast in de loop 
der jaren?  
d Hoeveel budget is er voor de komende jaren gereserveerd voor het herstel van het verval in de 
Hoge Fronten?  
e Moet er niet veel meer geld bij zodat het herstel voortvarender aangepakt kan worden?  
f Kan geld geoormerkt worden voor het tegen gaan van het verval in de Hoge fronten?  
g Kan ook de overwoekering van planten Hoge Fronten aangepakt worden door het CNME want 
op veel plaatsen zijn de vestingwerken niet meer te zien of is daar geen geld voor? 

Antwoord 

 



  

 

 

Vraag nummer  6   pag 44 
 

Vraag klimaatadaptatiestrategie, wat houdt dat eigenlijk in, is dat meetbaar, is de doelmatigheid 
en de inzet van middelen in gezonde verhouding? Of is het een probeersel zonder de resultaten te 
kunnen garanderen? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer   7  pag 46 

Vraag aanbieden van lessen, zorgprogramma’s, activiteiten in het Geusseltbad.  
a. Hoe waarborgt u dat beleid waarvoor voldoende adequaat personeel nodig is nu er een vertrek 
van personeel is n.a.v. de salariëringskwestie?  
b. Komt  er ook extra personeel bij om de wachtlijsten weg te werken en de invoering verplicht 
schoolzwemmen aan te kunnen?  

Antwoord 

 

 

Vraag nummer   8   pag 47 

Vraag speelmogelijkheden. Zijn er al speeltuintjes aangepast in de stad etc. Wat is de stand van 
zaken? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  9   pag 48 

Vraag onderhoud bad 3 maanden sluiting en uitwijken naar andere baden. Zwemverenigingen 
vrezen leden verlies en onvoldoende mogelijkheid te trainen waardoor ze op lager niveau 
uitkomen.  
a. Zijn de zwemverenigingen nu geholpen met voldoende trainingsuren?  
b. Hoe heeft u de zwemverenigingen geholpen op dit gebied?  

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  10    pag 48 

Vraag Als het zwembad 3 maanden dicht gaat zullen de wachtlijsten van het diplomazwemmen 
toenemen. 
a. Welke extra acties gaat u inzetten om die wachtlijsten te verkorten en al die verloren zorglessen 
in te halen?  
b. Of is het een oplossing dat ouders in België gaan met hun kinderen? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  11   pag 50 

Vraag stimuleren Maastrichtse taal en cultuur.  
a. Hoeveel geld heeft u ingezet, voor welke activiteiten en wat is daadwerkelijk gerealiseerd? 
b.  Op welke scholen wordt er nu daadwerkelijk een uurtje Maastrichtse les gegeven? Hoe 

lang duurt die subsidie? 
c. Is het niet zonde om de invoer van dialectles van korte duur te laten zijn? 

Antwoord 

 



  

 

 

Vraag nummer   12  pag  51 

Vraag  Zijn er nog initiatiefnemers in beeld die plannen hebben met de Bonbonnière? 
b. Hoe staat het met de herstelwerkzaamheden in de Bonbonnière en de afwikkeling van het 
pachtcontract, Heineken heeft immers aangegeven liever vandaag dan morgen van de 
Bonbonnière af te willen, dus die leegstand en verval zal nog jaren aanhouden als u uw 
verantwoordelijkheid niet neemt en de pachtovereenkomst niet beëindigt. 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer   13  pag 51 

Vraag verruiming openingstijden CC.  
a. Wat zijn de meerkosten aan energiekosten (verwarming en licht) en personeel  
b. En hoeveel extra bezoekers heeft dat opgeleverd? We mogen van u verwachten dat u voor de 
raad die kosten en extra bezoekersaantallen heeft gemeten om te laten zien of we zinvol bezig 
zijn. 

Antwoord 

 

 

Vraagnummer 14 pag 52 

Vraag Muziekonderwijs. Vorig jaar hebben we een presentatie gekregen bij Kumulus over de 
kunstscholen en de stand van zaken muzieklessen. Aangegeven werd door de kunstscholen het 5 
jaren stappenplan afbouw van subsidie betekent en dus het einde van de kunstscholen. 
 De mensen van het muziekonderwijs gaven het vorig jaar al aan dat ze met de subsidie van de 
gemeente heel moeilijk rondkomen en zo niet door kunnen gaan en dat dit dan het einde van de 
muzieklessen betekent en dat ze zonder subsidie ze al helemaal niet blijven bestaan.  
a. Wat is de stand van zaken en wat is uw bedoeling met muziekonderwijs naar de toekomst?  
b. Is dit een interne verzelfstandiging of sprake van afstoten van de kunstscholen?  
c. Geef een verloop van de subsidiebedragen (afbouw) aan en hoe kunnen de kunstscholen 
overeind blijven.  
d. Geef ook het aantal leerlingen aan per kunstschool en de hoogte van het lesgeld die leerlingen 
moeten betalen nu en de komende jaren.  
e. Kunt u de genoemde presentatie in Kumulus toevoegen? 
f. Muziek en dansonderwijs en schilderlessen etc maakt dat ook deel uit van onze cult. 
Infrastructuur? Hoe gaat u dat onderdeel toekomstbestendig maken? 
g. het conservatorium geeft ook aan dat de afbouw van de muziekschool een ongunstig effect 
heeft op de aanwas van Limburgse conservatoriumstudenten. Hoe gaat u dat herstellen? 

Antwoord 

 

Vraag nummer  15   pag 49 

Vraag Destijds heeft u miljoenen geïnvesteerd in de verbouwing van CC om Kumulus (lessen 
muziek, dans) te verplaatsen naar het CC. Leerlingen zouden via een aparte ingang dan CC kunnen 
binnenkomen en verlaten. Dat was de aanleiding van de verbouwing, want u stootte het gebouw 
van Kumulus af.  
a. Wat was dat bedrag van die verbouwing?  
Daarna heeft u een ontslagronde gemaakt onder het personeel die muziek en danslessen gaven en 
dit aanbod min of meer de nek om heeft gedraaid.  
b. Waarom heeft u dan die miljoenen in die verbouwing van CC gedaan wetende dat u Kumulus 
ging afbouwen?  
c. Hoe haalt u die kosten van de verbouwing er nu uit, welk gebruik staat daar tegenover dat dit 
compenseert? 



  

 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  16   pag 49 

Vraag noodfonds compensatie energiefonds sport,  
a. hoeveel gaf het rijk in 2023?  
b. Welke organisaties heeft u toen geholpen?  
c. Moeten ze dat terugbetalen? Aan wie? 
U geeft aan dat u in 2028 € 430.000 heeft gespaard en dat een bedrag voor de hogere 
energiekosten daarvan onderdeel uitmaakt. Hoe zit dat, heeft u dat geld voor hogere 
energiekosten dan niet gebruikt? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  17   pag 49 

Vraag kunstwerken in de openbare ruimte, welk bedrag geeft u hier aan uit?  
b.  Zou dit ook uitgegeven kunnen worden aan een fontein of het opknappen van een oude fontein 
en andere historische zaken in de openbare ruimte?  
c. Komen er kunstwerken bij en vervangen die anderen en wie bepaalt welk kunstwerk er 
geplaatst wordt? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  18   pag 51 

Vraag U ondersteunt muziekonderwijs op scholen,  
a. Wat is het subsidiebedrag totaal en per school, welke scholen betreft het en gaat het om echte 
muzieklessen gedurende het hele schooljaar?  
b. Kan met de subsidie een muziekdocent van Kumulus worden aangesteld (hetgeen een goede 
zaak zou zijn)? Voor hoeveel jaar is die subsidie? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 19    pag 51 

Vraag U geeft aan dat de subsidie voor de MZG elk jaar wordt verhoogd.  
a. Geef aan hoeveel ze elk jaar krijgt.  
b .Wat zijn de andere inkomsten ( ander dan geml. subsidies, bedragen kaartverkoop en horeca – 
de kosten) per jaar voor de MZG.  
c. Hoe verhoudt zich deze oplopende subsidie tot het cultureel ondernemerschap waarin 
instellingen worden  aangezet om op eigen benen te staan? 
d. Voor de raad is het ook belangrijk te zien hoe die verhouding is hoogte subsidie en andere 
inkomsten om een vergelijk te maken met andere organisaties die we subsidiëren en die 
verzelfstandigd zijn. Waarom zijn die verschillen tussen culturele gesubsidieerde organisaties zo 
groot? Bv de vergelijking met de zogenaamde kunstscholen van Kumulus die op omkiepen staan. 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  20   pag 51 

Vraag Verzelfstandiging. We kijken “op welke manier we het theater gaan verzelfstandigen” 
a Hanteert u voor alle organisaties die u laat verzelfstandigen dezelfde regels ( subsidie, financieel 
uit de brand helpen, bepalen van beleid? Lumière, MZG etc, in de toekomst het theater.   
B Hoe heeft u dat geregeld?  



  

 

C Welke verschillen zijn er tussen die organisaties als ze zijn verzelfstandigd? Kan de ene op meer 
rekenen dan de andere als het niet loopt? 
D. staan er ergens regels in die voor de verzelfstandiging gelden of is het per organisatie een apart 
verhaal? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 21    pag 51 

Vraag a. Wat gaat u met het Geusseltbad doen? (intern) verzelfstandigen, overlaten aan andere 
partijen en vercommercialiseren, welke koers gaat u het beleid inzetten?  
b. Wat zou een verzelfstandiging inhouden?  
c. En wanneer komt u met uw plan voor het bad hier mee naar de raad.  
d. Kunt u ons het rapport gemaakt door de interim toesturen ? 
e. U geeft aan slechts 2 ton n.a.v. de motie voor het personeel Geusseltbad in de begroting te 
hebben opgenomen, terwijl u van te voren aangaf dat het aansluiten aan de gem. cao ( dictum 
motie)  5-8 kost. Dat bedrag van 2 ton is toch veel te laag? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer   22  pag 51 

Vraag  “We borgen de infrastructuur van Lumière, MZG, SAM”.  
a. Wat betekent dat precies?  
b. Dat zijn verzelfstandigde organisaties die we subsidiëren en als ze financieel tekort hebben 
worden ze meteen geholpen, we bemoeien ons niet met de bedrijfsvoering. Lumière voert ons 
beleid uit. Hoe zit het met beleid?  Klopt die constatering? Ze draaien ook commerciële films die 
ook bij Pathé te zien zijn voor een hogere prijs, afspraak was toch dat dat niet zou gebeuren 
vanwege valse concurrentie en de subsidie die ze krijgen? 
c. Als er van het rijk wat extra’s uit te delen valt zoals coronageld, energiecompensatie, dan komen 
zij als eerste aan de beurt. Waarom? 
d. U wilt nu een verzelfstandiging van het CC , bedoelt u hiermee alleen de bibliotheek en het 
gebouw? 
e. Gaan bij die verzelfstandiging van het CC dezelfde regels gelden als voor Lumière, MZG, SAM , 
kan het CC op dezelfde behandeling rekenen?  
Wordt van alle intern verzelfstandigde organisaties  nu ook de infrastructuur gewaarborgd of 
wordt de ene verzelfstandigde organisatie anders behandeld dan de andere?  
 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  23   pag  53 

Vraag wat heeft Maastricht te maken met het fonds cultuurparticipatie in Utrecht? Geven wij geld 
aan Utrecht voor cultuur en hoeveel? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  24   pag 53 

a. Vraag hoeveel kost de renovatie van de horeca in het Theater? 
b. Extra geld voor de exploitatie middenzaal voor 2025 e.v. welke bedragen en voor welke jaren 
vanaf 2025 en hoezo want er is nog helemaal geen middenzaal? Wat verstaat u onder exploitatie? 
Welke kosten worden in 2025 en 2026 gemaakt? 
 



  

 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  25   pag 52 

Vraag U heeft 2 stichtingen opgericht voor de horeca van het theater en een voor CC voor het 
fondsen werving. Welke bedragen geeft u stichtingen mee voor welke jaren, vallen daar ook 
personeelskosten onder, voor welke bedragen, welke activiteiten betalen we hier? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  26   pag 53 

Vraag Kosten Maastricht jaar. 1 mln plus 135.000 Wat gaat u hiervoor precies doen, waarom 
zoveel geld en wat houdt het programma eigenlijk in? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 27    pag 53 

Vraag tekort exploitatie Timmerfabriek.  
a. Wat is de oorzaak?  
b. Wat is het bedrag van een dekkende exploitatie van de TF en hoeveel subsidiëren wij hiervan, 
betalen de organisaties een marktconforme huur?  
c. Hoeveel jaren is er al geen dekkende exploitatie en welk totaal bedrag hebben wij al bijgepast.  
d. Wie huurt er in de TF op dit moment? Als iemand de huur niet kan betalen in het reële leven 
wordt hij er uit gezet, welke oplossing denkt u om de huursommen binnen te krijgen? Verhogen 
van subsidie? Wie kan die huur niet opbrengen? 
e. Hoeveel geld wordt er jaarlijks in de TF gestopt?  

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 28    pag 53 

Vraag Maastricht museum is dat het museum aan het Vrijthof of bedoelt u het initiatief in CC? 
Als dat laatste wordt bedoeld, voldoet dat aan de criteria van een museum? Krijgen we hier dan 
Rijkssubsidie voor? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  29   pag 53 

Vraag de universiteit onderzoekt onze museumcollecties. Wat doen ze dan, hebben ze daarvoor de 
expertise? Welk bedrag is hiermee gemoeid dat de universiteit daarvoor krijgt. 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  30   pag 54 

Vraag Masterplan van het NHM a. waar komt dit in grote lijnen op neer, waar wordt in 
geïnvesteerd? 
b. Gaat u ook extra personeel inzetten om het museum beter te ondersteunen en bv  de 
vrijwilligers een betaalde baan te geven?  
c. Blijft de mooie bovenzaal met de oude mooie mahoniekasten bespaard in de renovatie? 
 

Antwoord 



  

 

 

 

Vraag nummer  31   pag  

Vraag u heeft 6 ton naar de Nl DD geschoven omdat er geld over was va  programma 5.  
a. Is er nog meer geld verschoven binnen progr 5?  
b. Hoeveel geld is erop dit moment over van progr. 5? 

Antwoord 

 
 

 

Vraag nummer  32   pag 54 

Vraag cult.hist. erfgoed is van belang voor de economie stelt u. Behoud en herstel is hard nodig en 
en er is veel te weinig budget. Het VVV heeft ca 80 vrijwilligers die de touristen naar ons cult.hist. 
erfgoed sturen. Het VVV/Mt Marketing ontvangt bijna 1 mln van de gemeente. Mt Marketing 
heeft € 75.000 uitgegeven aan advertenties in het NRC om nog meer toeristen hier naar toe te 
halen. Ze gigantische uitgaven op dat gebied. Waarom gaat er dan niet een deel van dat geld naar 
cult.hist. erfgoed om het op te knappen, als daar zoveel toeristen van profiteren? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  33   pag 55 

Vraag U heeft de situatie van de vestingwerken in kaart gebracht. a. Hoeveel is het bedrag dat 
nodig is voor onderhoud en herstel vestingwerken (zonder walmuur en het rondeel)? B. Hoeveel 
geld stelt u hier jaarlijks voor ter beschikking. C. Over hoeveel jaren verspreidt u deze 
herstelwerkzaamheden? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  34   pag 57 

Vraag Hoosbuien en wateroverlast. Hoe gaat u de wateroverlast aanpakken als u de stad steeds 
meer vol bouwt zodat door de versteniging steeds minder water de grond in kan zakken? Is het 
niet tegenstrijdig als op veel locaties de boel onderwater loopt om zo door te gaan met 
voldouwen? Mensen kunnen ook buiten Maastricht wonen. 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer   35  pag 57  

Vraag Welke eisen stelt u aan nieuwe bouwinitiatieven qua groen, ecologie en openbare ruimte en 
parkeerplaatsen? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 36    pag 57 58 

Vraag U stelt dat u bijdraagt aan natuur inclusieve landbouw. Wat doet u dan en wat zijn de 
resultaten en de kosten? 
b.Hoeveel landbouwgrond zijn de laatste 4 jaar in Maastricht al verloren gegaan? 
c. U koopt ook gronden aan. Welke gronden en waar heeft u aangekocht en is dat ook bestemd 
voor landbouw, want dat is toch onze voedselvoorziening. Zijn die gronden voor woningbouw 
bedoeld? 

Antwoord 



  

 

 

 

Vraag nummer  37   pag 57 

Vraag U stelt dat het CNME obv een jaarlijkse DVO werkt. Voor zo’n groot bedrijf is dat erg onzeker 
qua personeelsbeleid, financiering en investeringen in machines. A. Waarom slechts een eenjarige 
overeenkomst? 
B. Als u dit zou aanbesteden zou het toch ook voor meer jaren moeten zijn? Geen enkel bedrijf zou 
anders inschrijven. 
c. Welk bedrag krijgt het CNME voor beheer en onderhoud voor alle gebieden waarvoor ze een 
opdracht van de gemeente heeft? Is dat bedrag wel voldoende om het beheer goed te doen en 
het personeel goed te betalen en de risico’s te beperken? 
d. Welk bedrag voor educatie? 
f. Hoeveel geld gaat naar Rivierpark Maasvalei en waar wordt dat aan besteed? 
g. Zijn er al plannen voor de invulling van de Jekerdaltuinen, want kinderopvang is toch echt een 
vreemde eend in de bijt. 
 
 
 
 
 

Antwoord 

 

Programma 6 Sociaal Domein 

Vraag nummer  38   pag 61 

Vraag a. Hoeveel mensen zitten in Maastricht in de bijstand en hoeveel in de WW?  
b. Is er een onderverdeling in leeftijdscathegoriën? 
c. Hoeveel gaven we uit aan bijstandsuitkeringen in 2023 en 2024 en verwacht u een daling of een 
stijging in 2025? 
d. Hoeveel statushouders zitten in de bijstand en hoe is de toename in cijfers gedurende de laatste 
jaren ? Spreken zij inmiddels Nederlands? 
e. Zitten er ook vluchtelingen in de bijstand? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer   39  pag 61 

Vraag u heeft het over banen t/m 64 jaar, waarom tot 64? Iedereen moet toch tot de 
pensioengerechtigde leeftijd werken of langer? Moeten mensen van 64 de arbeidsmarkt verlaten 
of worden ze niet meer toegelaten bij sollicitatieprocedures? Wat wordt bedoeld? Is dit de juiste 
insteek als er een zogenaamd tekort aan werknemers is? Hetzelfde geldt voor de 
reïntegratietrajecten. 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  40   pag 61 

Vraag Wat doet u/ UWV  voor niet uitkeringsgerechtigden om aan een baan te komen? Zijn de 
kosten en de resultaten (uitstroom naar betaalde baan) van de ingezette organisaties* in een 
redelijke balans? Bedrag* in relatie besparing op bijstandsuitkering en WW. 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  41   pag 61 



  

 

Vraag hoeveel jongeren 16 t/m 22 wonen in Maastricht? Hoeveel zijn daarvan werkloos in 
absolute getallen en hoeveel zijn doorgestroomd naar een betaalde baan in 2023 en 2024? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  42   pag 61 

Vraag aantal jongeren onder jeugdreclassering, wat is het absolute aantal? 0,3 zegt niks. Hetzelfde 
voor jongeren met jeugdhulp, wat is het aantal? Heeft u zicht op het volbrengen van hun 
reclasseringstaken?  

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 43    pag 62 

Vraag Eenzaamheid is het hoogste onder de jeugd. Wat doet u eraan? Welke trajecten  bij welke 
organisaties zet u in? Hoeveel geld zet u hier voor in en wat zijn de resultaten? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 44    pag 6 

Vraag Stichting LEF gaat aan de slag met jongeren die zich hebben afgezonderd van de 
maatschappij, vaak ’s nachts leven. Zij focust zich op die jongeren om hen weer in het normale 
leven te laten deelnemen. Zij geven aan veel meer jongeren te willen helpen maar hun subsidie is 
te beperkt. Waarom wordt er niet meer gebruik gemaakt van LEF? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  45   pag 61 

Vraag voor 45 plussers is het heel moeilijk om aan de slag te komen omdat werkgevers de 
voorkeur geven aan jongeren, zelfs nu wordt beweerd dat er een tekort is aan arbeidskrachten 
blijft de leeftijdsdiscriminatie een grote rol spelen. Vergeten wordt dat men moet doorwerken tot 
bijna 68 jaar. Wat doet de gemeente om dit te doorbreken?  

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 46    pag 61 

Vraag Heeft u in kaart gebracht de leeftijdscathegoriën van mensen die werk zoeken, die in de 
WW zitten of in de bijstand zijn beland vanwege het verliezen van een baan? Kunnen we die 
overzichten met die aantallen verdeeld over de leeftijden krijgen?  

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 47    pag 61 

Vraag Kunnen we een overzicht krijgen van de uitstroom naar een vaste baan ( van minstens een 
jaar) van de mensen die in de WW en de bijstand zitten onderverdeeld in leeftijdscathegoriën? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  48   pag  61 

Vraag a. Welke organisaties zet u in om mensen weer aan een betaalde baan te helpen?  
b. Hoeveel ontvangen zij van de gemeente/rijk daarvoor? Wat geven wij jaarlijks uit aan die 



  

 

organisaties? 
c. Wat zijn de resultaten van uitstroom van elke organisatie naar een betaalde baan van minstens 
1 jaar (hoeveel mensen in absolute getallen, liefst onderverdeeld naar leeftijdscathegorie) in 2023 
en 2024 vergeleken met het aantal uitkeringsgerechtigden toen in de bijstand en de WW? 
d. Kunt u die resultaten terug zien in de uitstroom WW en bijstandsuitkeringen of is het meer een 
deurdraaieffect? 
Het schema van p 73 is veel te abstract om inzicht te krijgen. 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  49   pag 61 en 72 

Vraag we geven veel geld uit aan organisaties die mensen moeten laten doorstromen van uitkering 
naar betaalde baan zodat ze weer iets van hun leven kunnen maken. Inzicht en dus ook cijfers van 
hoeveel mensen deze organisaties mensen succesvol laten uitstromen naar een betaalde baan van 
minstens 1 jaar en meer is nodig, en hoe lang het duurt ze weer terugvallen op een uitkering? 
Bespreekt u die resultaten met die organisaties of gaat uw inspanning niet verder dan het inzetten 
en betalen van die organisaties? Als het draaideureffect overheersend is, moet er dan niet iets 
anders geprobeerd worden?  

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  50   pag 61 en 73 

Vraag u maakt gebruik van een werkgeversservicepunt. Het moet uiteraard niet de bedoeling zijn 
dat wij geen in en overzicht meer hebben in wat er in Maastricht gebeurt qua aantallen 
uitkeringsgerechtigden en uitstroom naar betaalde banen? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  51   pag 61 en 73 

Vraag hervorming arbeidsmarktstructuur en werkcentrum zuid Limburg. Wat gaat u verbeteren, 
waar liep het niet goed? Gaat u ook inzetten op mensen die na hun pensioen willen door werken 
en mensen die geen uitkering hebben? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  51   pag 61 

Vraag Heeft u overzichten van gegevens in welke branches er werkloosheid heerst en in welke 
branches er een tekort aan arbeidsplaatsen is. Het ligt niet altijd aan de werkzoekende. Heeft u 
ook onderzocht waarom werkgevers een tekort aan aangeboden personeel ervaren? Ligt dat ook 
aan het lage loon, de tijdelijkheid van het contract, te hoge eisen, liefst niet willen opleiden van 
personeel, onvoldoende perspectief in de baan? Wat is de uitkomst van dit onderzoek? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 52    pag 74 

Vraag MTB hoe gaat u in de toekomst aan de slag met de MTB? Destijds mochten er geen mensen 
meer toetreden, WSW werd afgebouwd, instroom werd afgekapt, maar dat wil niet zeggen dat 
voor die mensen geen behoefte meer was aan een beschutte arbeidsplaats. Nu is er een tekort 
aan deze mensen.  

Antwoord 

 



  

 

 

Vraag nummer  53   pag 64 

Vraag geml opvang van ontheemden uit de Oekraïne, noodopvang asielzoekers, 
uitgeprocedeerden.  

a. Per cathegorie: waar zijn ze gehuisvest en de aantallen en de kosten. Wat betaalt de 
gemeente? 

b. Hoelang is de verblijfsduur  noodopvang asielzoekers? 
c. Hoe lang blijven de uitgeprocedeerden hier, hoeveel hebben we nog,  en wordt terugkeer 

voortvarend opgepakt? 
d. Hoeveel statushouders heeft Maastricht nu in de loop der jaren al opgevangen en hoeveel 

zitten er in de bijstand, wat is het bedrag aan bijstand jaarlijks ( 2023, 2024) dat we kwijt 
zijn aan statushouders?  

 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer   54  pag 65 

Vraag welke organisaties vallen er bij ons onder alg. toegankelijke dagbesteding en controleert u 
ook de andere subsidiestromen en inkomsten die naar deze organisaties toevloeien? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  55   pag 65 

Vraag Welke locaties heeft de stichting Masters in eigendom?  

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 56    pag 66 en 27 

Vraag ADV wordt gecentraliseerd, het rijk neemt de taken terug en de gem krijgt daar dan geen 
middelen meer voor en terecht.  
a. Wanneer gaat die centralisatie in? 
b. Waarom dan toch een nog iets oprichten op lokaal niveau voor preventie? Wat moeten we ons 
daarbij voorstellen?  
c. Blijft de zwaar opgetuigde organisatie met directeur en staf in stand, nu we daar geen rijksgeld 
meer voor krijgen en gecentraliseerd wordt?  
d. Op pag 275 zien we dat het ADV bijna 1 mln krijgt. Hoeveel is daarvan rijksgeld? Hoeveel betaalt 
Maastricht? Hoeveel rijksgeld krijgen we na de centralisatie nog ?   
 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  57   pag 67 

Vraag Hoeveel gevallen van meldingen  van huiselijk geweld en kindermishandeling in Maastricht? 
Heeft u er zicht op dat die gevallen voortvarend zijn opgepakt? Hoelang duurt het voordat deze 
slachtoffers  worden geholpen en uit de gewelddadige situatie worden gehaald? Hoeveel 
slachtoffers heeft u geholpen ( 2023, 2024)  ?  

Antwoord 

 

 

Vraag nummer   58  pag 68 



  

 

Vraag   50 gezinnenaanpak hoeveel kostte dit in 2023 en 2024 en wat zijn de resultaten? Hoeveel 
gezinnen zijn geholpen en met wat? Zijn het elk jaar nieuwe gezinnen? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 59    pag 67 

Vraag Mensenhandel beleid, wat zijn de resultaten, wat kost het? Hoeveel mensen zijn er in 
Maastricht uit de handel gered? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 60  pag 67 

Vraag Hogere lasten i.v.m. opvang Oekraïners. Hoeveel kostte de opvang in 2023 en 2024? Is dat 
rijksgeld of moet Maastricht ook bijleggen? Wat zijn de kosten van de opvanglocatie  ? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 61    pag 67 

Vraag bestaat er geen permanente opvang voor mensen met ernstig psychiatrische problemen ipv 
ze maar in de buurten te laten wonen waar ze erg op zich zelf zijn aangewezen en niet uit de 
voeten komen. Hoeveel kost nu die inloopvoorziening? Hoeveel mensen in die cathegorie zijn er in 
Maastricht?  

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  62   pag 73 

Vraag 30% doorstroom naar betaald werk in 2023 is afgenomen t.o.v. voorgaande jaren. Wat was 
de oorzaak?  Zijn dat mensen die eerder hebben gewerkt? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 63    pag 72 

Vraag arbeidsparticipatie 2023 is 66,1 a. hoeveel is dat in absolute getal? B. Wat is het absolute 
getal van de werkzame bevolking? C. En wat is het aandeel in % dan hoeveel mensen werken? D. 
Hoe komt er achter als ook de niet uitkeringsgerechtigden meegeteld moeten worden? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  64   pag 73 

Vraag 289 mensen uitgestroomd naar betaald werk, van de hoeveel? Heeft u zicht op de duur van 
die arbeidsovereenkomsten? Indien nee, waarom monitort u dat niet? Hoe groot is de 
herinstroom van de groep binnen een jaar?  

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  65   pag 74 

Vraag Podium 24 plaatsing en bemiddeling naar werk. Annex re 
íntegratiebedrijf. Wat is het verschil? Hoeveel geld ontvangen ze jaarlijks en hoeveel mensen 
hebben ze laten uitstromen uit de uitkering? 

Antwoord 



  

 

 

 

Vraag nummer  66   pag74 

Vraag ESFsubsidie, hoeveel is ontvangen voor integratie, we zien ook geen bedrag staan op de 
laatste pagina’s van het boek bij subsidieverwerving. 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 67    pag 74 

Vraag WMO voorzieningen om zelfredzaam te blijven en te kunnen participeren voor mensen met 
beperkingen. Er zijn mensen die hun huis te groot vinden maar niet naar een passende kleiner 
partement kunnen verhuizen omdat ze geen verhuiskosten krijgen. Wanneer hebben mensen 
geen recht op een tegemoetkoming in de verhuiskosten? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 68    pag 77 

Vraag WMO voorziening huishoudelijke hulp. Hebben mensen die hulpbehoevend zijn recht op 
huishoudelijke hulp, of bestaat dat recht niet? Kan de huishoudelijke hulp bij oude 
hulpbehoevende mensen gestopt worden omdat mensen op de wachtlijst nu aan de beurt zijn?  

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 69    pag77 

Vraag 1000 mensen uitstroom huish hulp, wat is de reden van die hoge uitstroom? Welke mensen 
vallen hier onder? Hoeveel welgestelden die zelf gemakkelijk een hulp kunnen veroorloven, vallen 
hier onder? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  70   pag 77 

Vraag welgestelden en recht op huishoudelijke hulp (hh) waardoor er een tekort aan 
gesubsidieerde hh is ontstaan. Heeft u in beeld hoe groot die groep is en hoeveel de hulp aan deze 
geroep jaarlijks kost? Straks wordt de gesubsidiëerde hh aan die groep gestopt, heeft u in beeld 
hoeveel uren dit gaat schelen op de hh en hoeveel dat daardoor bespaard wordt? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  71   pag 77 

Vraag De in en uitstroom individuele begeleiding is gelijk: 500 hoe kan dat? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer   72  pag 77 

Vraag Wat is de hoogte van het bedrag dat u kwijt was in 2023 en 2024 aan het inhuren van 
Solude en andere organisaties voor een tweede visie op dossiers en onderzoeken die u doet in het 
kader van de WMO? 

Antwoord 

 

 



  

 

Vraag nummer   73  pag 78 

Vraag heveel geld zijn we kwijt aan PGB’s in 2023 en 2024,kun u een onderscheid maken in 
soorten PGB’s en hoeveel mensen een PGB krijgen. Hoeveel mensen er geen meer krijgen en 
waarom? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  74   pag 78  

Vraag Jeugdhulp In hoeveel gevallen in Maastricht kwam de hulp te langzaam op gang of aan de 
late kant/ te laat zodat het kind(eren) schade/ ernstige schade heeft opgelopen? Wat is de oorzaak 
hiervan?  

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 75    pag 78 

Vraag Wij hebben veel jongeren in de jeugdhulp, wat zijn de oorzaken hiervan? Financiële 
spanningen is een van de oorzaken, heeft u ook de link gelegd met het ontbreken van een 
betaalde baan met een fatsoenlijk loon en budgetbeheer en daar op ingezet? Werkt u samen met 
andere afdelingen van werkgelegenheid en sociale zaken om hier wezenlijke stappen te maken?  

Antwoord 

 

 

Vraag nummer   76  pag 79 

Vraag Heeft u een inschatting gemaakt van gezinnen waarbij de jeugdhulp zo noodzakelijk is dat 
deze altijd ingezet zal moeten worden ter bescherming van het kind dat dit zolang het kind thuis 
woont nodig zal zijn? 
Hoeveel gezinnen betreft het in Maastricht waarin het kind in een zodanig onveilige situatie 
verkeert dat het niet verantwoord/ niet veilig/ psychisch niet gezond is om het kind  thuis te laten 
wonen? Hoeveel kinderen zijn in 2023 en 2024 om die reden uit huis geplaatst? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  77   pag 80 

Vraag Wat is de rol van Veilig thuis, waar bestaat de organisatie uit en welke taken en 
verantwoordelijkheden heeft ze? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  78   pag79 

Vraag Ketenpartners. We hebben kunnen lezen in de krant hoe een kindje stelselmatig werd 
mishandeld en dat aan school en diverse instanties aangaf, maar niemand die iets deed. Heeft u 
zicht op onze ketenpartners hoe zij te werk gaan en hoeveel tijd er over heen gaat voordat zij in 
actie komen. Hoe lang er eerst vergaderd wordt alvorens aan de slag te gaan?  

Antwoord 

 

 

Vraag nummer 79 pag 79 

Vraag Er gaat nog al wat mis bij jeugdzorg en aanverwante organisaties, krantenartikelen over 
mishandelde kinderen die het loodje leggen of voor hun leven getraumatiseerd zijn omdat er niet 



  

 

wordt ingegrepen. Waarom worden die medewerkers van die instanties nooit strafrechtelijk 
vervolgd? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  80   pag 84 

Vraag a. het bedrag voor geëscaleerde zorg neemt af, is dat een bezuiniging of wat is de reden?  
b. Hoe groot is deze groep mensen en is er een wachtlijst?  
c. 130 instroom en 130 uitstroom beschermd wonen, hoe verklaart u dat? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  81   pag 80 

Vraag a. kunt u ons inzicht verschaffen in het aantal mensen dat psychiatrische of psychososciale 
problemen hebben en die niet in een daarvoor gespecialiseerde opvang zitten.  
b.Hoe hoog is het tekort aan die huisvesting?  
c.Welke soorten huisvestingen hebben we in Maastricht voor die mensen ingericht en hoe hoog is 
het tekort?  
d. Hoeveel mensen wonen zelfstandig terwijl ze beter af zijn in een gespecialiseerde opvang? 
Wordt zo’n opvang uitgebreid? 

Antwoord 

 

 

Vraag nummer  82   pag81 

Vraag a. is er voldoende huisvesting voor dak en thuisloze jongeren en mensen in de andere 
leeftijdscathegorie?  
b. Hoeveel dak en thuislozen hebben wij op dit moment: inschatting? Is er geld om in de 
wintermaanden deze mensen onderdak te verschaffen? 

Antwoord 

 

 

 


